
Protokół nr 1/14 

z posiedzenia Komisji Budżetu,  

Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia i 18 grudnia 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności – zał. nr 1  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wiesław Barabasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie, 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy 

Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Miejskiego w Paczkowie. Rozpoczęło się o 

godzinie 1200
, a zakończyło o godzinie 1345  

Wszystkich obecnych powitała Przewodnicząca Komisji Katarzyna Motyka. Następnie 

przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Opracowanie planu pracy na 2015 r. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Analiza projektu budżetu Gminy Paczków na 2015 r. 

Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała kandydaturę Wiesławy Nowakowskiej na Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji. W. Nowakowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

W wyniku głosowania W. Nowakowska została wybrana jednogłośnie na Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji.  

Do pkt 1. 

I KWARTAŁ 2015 r.  

1. Analiza sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę. 

2. Analiza wykonania dochodów (dochody: ze sprzedaży nieruchomości, z tytułu 

użytkowania wieczystego, renty planistycznej, z tytułu: czynszów najmu – dzierżawy 

lokali użytkowych, najmu lokali mieszkalnych, przekształcenia prawa wieczystego 

użytkowania w prawo własności, ze sprzedaży lokali mieszkalnych). 

3. Zapoznanie się z przedsięwzięciami w obszarze promocji gminy w roku 2014 r.  

4. Sprawozdanie z wykonania i zrealizowania funduszy sołeckich za 2014 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał na Sesje Rady Miejskiej. 

6. Sprawy bieżące. 

II KWARTAŁ 2015 r. 

 



1. Sprawozdanie finansowe z wykonania budżetu za 2014 r. 

2. Stan zasobów mieszkań komunalnych – zarządzanie wspólnotami mieszkaniowymi gdzie 

udział ma gmina. Plan remontów zabytków (przyznawanie dotacji). Sprawozdanie z 

realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami. 

3. Informacja dotycząca funduszy pomocowych i środków pozabudżetowych, które zostały 

pozyskane przez gminę oraz złożonych wniosków w zakresie planowanych inwestycji. 

4. Zadania inwestycyjne i ich realizacja w 2015 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał na Sesje Rady Miejskiej. 

6. Sprawy bieżące. 

III KWARTAŁ 2015 r.  

1. Plan finansowy ZWiK, zadania remontowe i inwestycyjne - informacja Dyrektora  ZWiK. 

2. Przedstawienie sprawozdania finansowego z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Profilaktyki i 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Paczków w 2015 r. - podział środków. 

3. Pożyczki, kredyty, zobowiązania z prognozami spłaty. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2015 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał na Sesje Rady Miejskiej. 

6. Sprawy bieżące. 

IV KWARTAŁ 2015 r. 

1. Przetargi ogłoszone i wykonane w 2015 r. 

2. Opinia w sprawie ustalenia opłat i podatków lokalnych na 2016 r. 

3. Praca nad budżetem na 2016 r. Analiza wniosków poszczególnych komisji do projektu 

budżetu na rok 2016. 

4. Wykaz niezrealizowanych wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego, wraz z opinią dotyczącą ostatecznego terminu wykonania. 

5. Opiniowanie projektów uchwał na Sesje Rady Miejskiej. 

6. Sprawy bieżące. 

Komisja jednogłośnie zatwierdziła zaproponowany plan pracy Komisji na 2015 r. 

Do pkt 2. 

Przewodnicząca Komisji odczytała pismo p. Iwony Bąk w sprawie zwolnienia ze złożenia 

deklaracji za odbieranie odpadów komunalnych. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wniosek: 

Komisja zapoznała się z pismem w sprawie zwolnienia ze złożenia deklaracji za odbieranie 

odpadów komunalnych. Komisja pismo przekazuje do Burmistrza celem rozpatrzenia. 

 



Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Komisja zapoznała się z wnioskiem wraz z dołączonymi dokumentami dłużnika o 

rozłożenie na raty zaległej należności głównej w tytułu wieczystego użytkowania za 2014 r. w 

kwocie 10.000 zł. oraz umorzenie odsetek w kwocie 723,00 zł. 

Skarbnik poinformował, że wniosek wpłynął 20 października 2014 r. Wystąpiono o 

dokumenty potwierdzające trudna sytuację. Jeżeli chodzi o pomoc de minimis to w latach 

2012 – 2014 wartość brutto udzielonej pomocy wyniosła 91.057 euro. Ogółem pomoc 

wyniosła 609.113 zł. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wniosek: 

Komisja rozpatrzyła wniosek o rozłożenie na raty zaległej należności głównej w tytułu 

wieczystego użytkowania za 2014 r. w kwocie 10.000 zł. oraz umorzenie odsetek w kwocie 

723,00 zł. Komisja wniosek opiniuje negatywnie. 

Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja zapoznała się z dokumentami związanymi ze złożonym wnioskiem o umorzenie 

zaległości z tytułu czynszu mieszkalnego w kwocie 5.963,26 zł. wraz z odsetkami w kwocie 

2.838,99 zł. 

Skarbnik poinformował, że przeprowadzono postępowanie egzekucyjne i sytuacja jest 

skomplikowana. 

W. Nowakowska zaproponowała, aby zaprosić przedstawiciela ZUKiM-u oraz dłużnika na 

kolejne posiedzenie Komisji, celem przedstawienia sytuacji dłużnika. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej przyjęto 

taką zasadę, że zapraszano na posiedzenie Komisji dłużnika, żeby wypowiedział się w swojej 

sprawie. Poprosiła, żeby Komisja zechciała kontynuować taki tryb postępowania. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wniosek: 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o umorzenie zaległości z tytułu czynszu mieszkalnego w 

kwocie 5.963,26 zł. wraz z odsetkami w kwocie 2.838,99 zł. Komisja wnioskuje, aby na 

kolejne posiedzenie Komisji zaprosić dłużnika oraz przedstawiciela ZUKiM-u. 

Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o umorzenie zaległości z tytułu czynszu mieszkalnego w 

kwocie 15.184,01 zł. w tym odsetki w kwocie 4.915,23 zł. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wniosek: 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o umorzenie zaległości z tytułu czynszu mieszkalnego w 

kwocie 15.184,01 zł. w tym odsetki w kwocie 4.915,23 zł.  Komisja wnioskuje, aby na 

kolejne posiedzenie Komisji zaprosić dłużników oraz przedstawiciela ZUKiM-u. 

 



Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o umorzenie zaległości z tytułu czynszu mieszkalnego na 

kwotę 8.721,09 zł. plus odsetki w kwocie 2.573,20 zł. w 50% a pozostałą kwotę rozłożyć na 

raty. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wniosek: 

Komisja rozpatrzyła wniosek o umorzenie zaległości z tytułu czynszu mieszkalnego na kwotę 

8.721,09 zł. plus odsetki w kwocie 2.573,20 zł. w 50% a pozostałą kwotę rozłożyć na raty. 

Komisja wnioskuje, aby na kolejne posiedzenie Komisji zaprosić dłużników oraz 

przedstawiciela ZUKiM-u. 

Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

Na tym Przewodnicząca Komisji zamknęła 2 punkt posiedzenia. 

Do pkt 3. 

Skarbnik przedstawił Zarządzenie Burmistrza Gminy Paczków w sprawie nr 436/2014 z dnia 

5.09.2014 r. w sprawie założeń i opracowania materiałów do projektu budżetu Gminy 

Paczków na 2015 rok  

W. Kurowska zadała pytanie czy w projekcie budżetu na 2015 r. są ujęte środki na rozbudowę 

cmentarza w Paczkowie? 

Skarbnik odpowiedział, że wpłynęła informacja do Urzędu, że liczba miejsc pochówkowych 

na cmentarzu w Paczkowie wynosi około 15. Jest dokumentacja projektowa i można zacząć 

realizację rozbudowy cmentarza. Pomysł był taki, żeby nie robić wszystkiego, tylko żeby 

robić to etapami. Oczywiście niektórych prac nie da się zrobić etapowo, gdyż odwodnienie i 

ogrodzenie trzeba zrobić w całości. Około 1.200.000 zł. zostało już przeznaczone na ten teren. 

W. Kurowska zauważyła, że na tą część niezagospodarowaną wysypywane są śmieci. Sama 

była świadkiem jak wjechał traktor i wysypywał na ten teren śmieci. 

J. Stachera zauważył, że na pewno należy zasypać dziury, które są na alejce, którą dochodzi 

się do cmentarza. 

Skarbnik poinformował, że projekt budżetu został złożony do Rady Miejskiej oraz do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. Opinia RIO odnośnie projektu budżetu jest 

pozytywna. Projekt budżetu został przygotowany przez byłego Burmistrza. Po analizie 

projektu nowy Burmistrz przygotuje autopoprawkę. Poinformował, że jeden z właścicieli 

wyraził chęć sprzedaży drogi dojazdowej do oczyszczalni ścieków. Tego zadania w budżecie 

nie ma. W 2014 r. planuje się 225 tyś zł. przeznaczyć na wcześniejszą spłatę kredytów. To 

umożliwi wprowadzenie zmian do budżetu na 2015 r. W projekcie budżetu na 2015 r. 

dochody ogółem zostały zaplanowane na kwotę 35.567.167 zł., w tym dochody bieżące 

 



34.178.257 zł., dochody majątkowe 1.388.990 zł. Wydatki wynoszą 34.217.136 zł. w tym 

wydatki bieżące 32.583.117 zł. i wydatki majątkowe 1.634.019 zł. Planuje się w 2015 r. 

nadwyżkę w kwocie 1 350.030 zł. Nadwyżkę przeznacza się na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań finansowych. Maksymalna wysokość pożyczek i poręczeń dla 

Burmistrza Gminy wynosi 50.000 zł. Burmistrz ma upoważnienie do zaciągania i spłacania 

kredytów do kwoty 1.000.000 zł. W budżecie musi być utworzona rezerwa ogólna 1% 

wszystkich wydatków budżetu. Obowiązkowa jest rezerwa na zadania w zakresie zarządzania 

kryzysowego. 

W. Barabasz zadał pytanie odnośnie tego jak zamknie się ten rok budżetowy? 

Skarbnik odpowiedział, że przewiduje się zmniejszenie deficytu o około 500.000 zł. Czyli 

plan deficytu wyniesie 3.300.000 zł. realnie może być mniejszy. 

W. Kurowska zadała pytanie, czy zostały przekazane środki na podwyżki w Ośrodku 

Kultury? 

Skarbnik odpowiedział, że Burmistrz przekazał 50% środków, których oczekiwała Biblioteka 

i Ośrodek Kultury. Ogólnie Biblioteka otrzymała 4.000 zł., a Ośrodek Kultury 10.000 zł. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodnicząca posiedzenia 

zamknęła posiedzenie Komisji w dniu 18 grudnia 2014 r.  

Protokołowała:      Przewodnicząca posiedzenia  

Alicja Góral Sowa       Katarzyna Motyka 

 



 

 


